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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till klimat- och miljöminister Annika Strandhäll (S)

2021/22:1733 Minskande återvinning

Ny statistik från Naturvårdsverket visar att avfallet i landet ökar och att 
återvinningen minskar. Statistiken visar utvecklingen från 2014 till 2020. Trots 
allt tal om cirkulär ekonomi visar statistiken alltså även att andelen avfall som 
materialåtervinns minskar och att endast 22 procent av avfallet år 2020 
återvanns. Jämfört med situationen två år tidigare, 2018, är minskningen 
3 procentenheter. De största avfallsmängderna är kopplade till byggbranschen, 
hushållen och tjänstebranscherna.

Statistiken visar på en högst oroväckande utveckling som går stick i stäv med 
de mål som finns. 

Med hänvisning till det ovanstående vill jag ställa följande fråga till klimat- och 
miljöminister Annika Strandhäll:

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att materialåtervinningen ska öka för 
de nämnda avfallskategorierna?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2022-06-16
Besvaras senast
2022-06-22 kl. 12.00


